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V januÃ¡ri eÅ¡te vÅ¡etky orgÃ¡ny popierali nebezpeÄ•enstvo zruÅ¡enia ObvodnÃ©ho Ãºradu Å tÃºrovo. Dnes sa nÃ¡vrh Ministerstva
vnÃºtra (MV) o zruÅ¡enÃ viacerÃ½ch obvodnÃ½ch Ãºradov nachÃ¡dza na medzirezortnom pripomienkovanÃ.PodÄ¾a strany
Most-HÃd nezruÅ¡ia, rezort vnÃºtra zase hovorÃ o vysunutej kancelÃ¡rii. 

SpomÃnanÃ½ nÃ¡vrh zmeny zÃ¡kona poÄ•Ãta so zruÅ¡enÃm Å¡tyroch obvodnÃ½ch Ãºradov, z toho tri sa nachÃ¡dzajÃº na
ÃºzemÃ juÅ¾nÃ©ho Slovenska a to v Senci, Å tÃºrove a v Moldave nad Bodvou. Predseda SMK JÃ³zsef BerÃ©nyi vo svojom
vyhlÃ¡senÃ povedal: â€žzruÅ¡enie OÃš v Senci, Å tÃºrove a KoÅ¡ice â€“ okolie znamenÃ¡, Å¾e sa rieÅ¡enie ÃºradnÃ½ch zÃ¡leÅ¾itostÃ
vzdiali od obyvateÄ¾ov danÃ½ch regiÃ³nov. Ak OÃš v Senci preloÅ¾ia do Bratislavy, zoberÃº od MaÄ•arov Å¾ijÃºcich v okolÃ prÃ¡vo
na rieÅ¡enie svojich zÃ¡leÅ¾itostÃ v materinskom jazyku. Spojenie OÃš pre KoÅ¡ice â€“ okolie s mestskÃ½m Ãºradom by
prinÃ¡Å¡alo takÃ½ istÃ½ vÃ½sledok. V prÃpade zruÅ¡enia OÃš v Å tÃºrove je tieÅ¾ nezanedbateÄ¾nÃ½ fakt, Å¾e v Å tÃºrove je
vybavovanie ÃºradnÃ½ch zÃ¡leÅ¾itostÃ v maÄ•arskom jazyku istejÅ¡ie ako v NovÃ½ch ZÃ¡mkoch.â€œ Na zÃ¡chranu obvodnÃ½ch
Ãºradov zaÄ•alo SMK podpisovÃº akciu. RegionÃ¡lni zÃ¡stupcovia LÃ¡szlÃ³ Szigeti a IvÃ¡n Farkas uÅ¾ v januÃ¡ri upozornili na
chystajÃºce sa zmeny, vtedy to mnohÃ pokladali za faloÅ¡nÃ© sprÃ¡vy. PodÄ¾a strany Most-HÃd nie je dÃ´vod na paniku.
PodÄ¾a vyhlÃ¡senia vydanÃ©ho predsednÃctvom strany o zniÅ¾ovanÃ poÄ•tov OÃš nikto nepodal ÃºradnÃ½ nÃ¡vrh pre vlÃ¡du, aj
keby sa to v blÃzkej budÃºcnosti uskutoÄ•nilo, Ä•lenovia strany Most-HÃd nebudÃº podporovaÅ¥ tieto nÃ¡vrhy. â€žVÅ¡etkÃ½ch,
ktorÃ½ch sa to dotÃ½ka, by som chcel ubezpeÄ•iÅ¥ o tom, Å¾e Most-HÃd ako vlÃ¡dna strana urobÃ vÅ¡etko preto, aby sa
tento krok neuskutoÄ•nil. Ak chce MV optimalizovaÅ¥ poÄ•et OÃš, nech ich robÃ tam, kde je zruÅ¡enie skutoÄ•ne potrebnÃ© a
trvÃ¡me na tom, aby pri zniÅ¾ovanÃ vychÃ¡dzali z objektÃvnych Ãºdajovâ€œ â€“ povedal Zsolt Simon, podpredseda Most-HÃd. 
PodÄ¾a rezortu vnÃºtra pri rozhodovanÃ vzali do Ãºvahy zemepisnÃº vzdialenosÅ¥ a ÃºroveÅˆ nezamestnanosti. Preto je
nepochopiteÄ¾nÃ©, ako sa na zoznam dostalo Å tÃºrovo. RegiÃ³n sa nevie spamÃ¤taÅ¥ zo zatvorenia papierenskÃ©ho zÃ¡vodu a
vzdialenosÅ¥ zo Salky alebo MalÃ½ch KosÃh do NovÃ½ch ZÃ¡mkov je 75-80 km. RieÅ¡iÅ¥ zÃ¡leÅ¾itosÅ¥ hromadnou
dopravou mÃ´Å¾e trvaÅ¥ jeden celÃ½ deÅˆ, pretoÅ¾e priame spoje neexistujÃº. PodÄ¾a ministerstva sa to dÃ¡ rieÅ¡iÅ¥ vysunutou
kancelÃ¡riou v Å tÃºrove. Podpredseda parlamentnej komisie pre verejnÃº sprÃ¡vu SzilÃ¡rd Somogyi po jednaniach s
vedÃºcimi oddelenÃ ministerstva vnÃºtra vyhlÃ¡sil: Ako vysunutÃ© pracovisko ObvodnÃ©ho Ãºradu NovÃ© ZÃ¡mky naÄ•alej bude v
Å tÃºrove fungovaÅ¥ odbor Å¾ivnostenskÃ©ho podnikania a odbor priestupkov. SÃº to odbory, ktorÃ© majÃº oproti ostatnÃ½m
vÃ¤Ä•Å¡Ã vÃ½znam z hÄ¾adiska prijÃmania strÃ¡nok.â€œ 
O zruÅ¡enÃ OÃš sa hovorilo aj na zasadnutÃ MZ. Na podnet poslanca SMK ZoltÃ¡na Csepregiho samosprÃ¡va v uznesenÃ
vyzvala MV k prehodnoteniu nÃ¡vrhu. PracovnÃÄ•ka tlaÄ•ovÃ©ho oddelenia MV NatÃ¡lia HattalovÃ¡ dÃ¡vnejÅ¡ie vyhlÃ¡sila, Å¾e
nÃ¡vrh sa zatiaÄ¾ porovnÃ¡va na rezortnej Ãºrovni. KoneÄ•nÃº formu dostane koncom roka, preto je MV otvorenÃ© k diskusii. Na
otÃ¡zku, kedy mÃ´Å¾u zatvoriÅ¥ Å¡tÃºrovskÃ½ OÃš, sme nedostali odpoveÄ•. Pri uzÃ¡vierke mesaÄ•nÃka povedali BÃ©la BugÃ¡r aj
LÃ¡szlÃ³ Solymos s odvolanÃm sa na koaliÄ•nÃº radu, Ãºrad sa nezruÅ¡Ã. SzilÃ¡rd Somogyi (SaS) pre portÃ¡l bumm.sk sa
vyjadril: â€žPodÄ¾a mÃ´jho vedomia sa na koaliÄ•nej rade nezrodilo rozhodnutie o zastavenÃ celej zÃ¡leÅ¾itosti. Strany sa zhodli
na tom, Å¾e MV pripravÃ nÃ¡vrh, ako by boli tieto Ãºrady zruÅ¡enÃ©, ako by sa rieÅ¡ili poÅ¾iadavky obÄ•anov, ale o zastavenÃ
celej zÃ¡leÅ¾itosti nebola reÄ•.â€œ Å tÃºrovo nespomÃnal ako otvorenÃº otÃ¡zku, ale ako sÃºÄ•asÅ¥ jednej zÃ¡leÅ¾itosti.  
BÃ©la BugÃ¡r reagoval na Somogyiho slovÃ¡ pre internetovÃ½ portÃ¡l bumm.sk nasledovne: â€žJeho vyhlÃ¡senie nie je sprÃ¡vne
pre dve veci. Po prvÃ©, SzilÃ¡rd Somogyi nebol na koaliÄ•nej rade a zle ho informovali. Po druhÃ©, v tÃ½chto zÃ¡leÅ¾itostiach
nemÃ¡ dostatok skÃºsenostÃ a nevie ako fungovala predtÃ½m ÃºradnÃ¡ reforma, cez koÄ¾ko zasadnutÃ sme sa dostali k
parlamentnej rozprave a aj napriek tomu sa vyskytli problÃ©my. Preto musÃm opÃ¤Å¥ vyhlÃ¡siÅ¥ a zdÃ´razÅˆujem, Å¾e na nÃ¡vrh
Most-HÃdu a za podpory SDKÃš sa zrodilo rozhodnutie o tom, Å¾e Ãºrady nebudÃº zatvorenÃ©. To je druhÃ¡ vec, Å¾e v spojitosti
s reformou vznikne nejakÃ¡ koncepcia. Ale je istÃ©, Å¾e nebude zatvorenÃ½ obvodnÃ½ Ãºrad ani v Å tÃºrove ani v Senci,
pretoÅ¾e takto to nie je reforma. Aj keÄ• sa pripravÃ koncepcia, tak ju budeme budÃºci rok preberaÅ¥, ale moÅ¾no ani nie. To,
Å¾e tu nezaniknÃº obvodnÃ© Ãºrady je Most-HÃd garanciou.
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